
Til arbejdsgrupperne under lokalrådet i Tommerupperne

Velkommen til 2017 – og godt nytår!

Nu er det efterhånden længe siden, at arbejdsgrupperne blev dannet og vi i lokalrådet sætter stor
pris på det arbejde I har lavet. I er kernen i lokalrådets arbejde og vi vil derfor gerne involvere jer
noget mere.

Fornylig har vi modtaget et udkast til udviklingsplanen for Tommerupperne fra kommunen og det
viser sig, at der i den gemmer sig mange konkrete arbejdsopgaver, der skal løses. Det vil vi gerne
løfte i samarbejde med jer.
Derfor  vil  vi  gerne  invitere  jer  til  en  aften  på  Overmarksgården,  hvor  vi  samler  alle
arbejdsgrupperne og får et samarbejde i gang (måske på tværs af grupperne) om nogle konkrete
projekter. Der er meget, der skal gøres, og jo flere vi er til at løfte, jo lettere går det.

En aften med arbejdsgrupper:

Arrangementet  vil  foregå næsten som et  arbejdsgruppemøde,  hvor  formanden,  Helle  Margrethe
Boesen,  vil  komme med en fælles introduktion til  projekter  og arbejdsopgaver.  Derefter  er  det
tanken at grupperne går hver for sig og arbejder med de projekter, der er relevante for dem. Der
bliver fire grupper og de konkrete opgaver bliver offentliggjort på hjemmesiden inden mødet:

• LYS-forbindelse (Lys på Sortebrovej) 
• Bæredygtighed, Puls og Nord-Syd 
• Branding og Ambassadører 
• Fondraising og samskabelse

 Der vil blive serveret the og kaffe med lidt godt til.
Aftenen afsluttes med en opsamling, hvor vi bliver klogere på hvad de andre arbejder med.

Arrangementet foregår mandag 6. februar kl 19 på Overmarksgården.

Vi håber på et stort fremmøde og glæder os til at arbejde for nye tiltag – sammen med jer!

Med venlig hilsen

Tommerupperns Lokalråd

Se også: www.tommerupperne.dk
Facebook: Tommerupperne
Twitter: @TommerupLokal 


